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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXII/2023 
 

LXXII Sesja w dniu 26 stycznia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:33 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska.  

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji 

Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

http://www.bip.prudnik.pl/
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Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu 

Burmistrz wręczył odznakę honorową za zasługi dla ochrony klimatu Wiesławowi Koryźnie. 

Pani Elżbiecie Zagłoba Zygler, która została honorowym członkiem PTTK Burmistrz 

wręczył wyróżnienie Polskiego Towarzystwa Turystyczno-Krajoznawczego. 

Elżbieta Zagłoba Zygler zabrała głos (zgodnie z załączoną do protokołu transkrypcją) 

W dalszej części sesji głos zabrał Starosta Radosław Roszkowski. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Edward Mazur 

- Ludmiła Lisowska 

- Andrzej Gajewski 

(zgodnie z załączoną do protokołu transkrypcją) 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXX sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXX sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 19 grudnia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXX sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXXI sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 10 stycznia 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXI sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

4) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała o wnioskach dotyczących zmian  

w porządku obrad.  

Poprosiła Burmistrza o przedstawienie wnioskowanych zmian. 

Burmistrz omówił zmiany (zgodnie z załączoną transkrypcją) 

Przewodnicząca poddała pod glosowanie wnioski o zmianę porządku obrad.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad: Wprowadzenie do pkt. 7 porządku obrad uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa (druk nr 1241 a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 9 porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj Seniora w Prudniku” na rok 2023 r. 

(druk nr 1257 a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad pkt. Sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za 2022 r..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad projektu chwały w sprawie oddania  

w najem lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku druk 

1254. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższych głosowań porządek obrad został zmieniony.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz przestawił informacja ze swej działalności za okres od 19 grudnia 2022 do  

26 stycznia 2023. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. Ze Strzelec Opolskich dotarła do nas smutna wiadomość o  śmierci pana Tadeusza 

Balcerkowskiego - Naczelnika Miasta i Gminy Prudnik w latach 1980-1990. Miałem okazję 

spotkać się z panem Balcerkowskim w Prudniku w czasie obchodzonych jubileuszy współpracy 

z miastem partnerskim Northeim, a przypomnę, że w 1989 roku był jednym  

z sygnatariuszy umowy o tej  współpracy, która trwa do dzisiaj. To co uderzyło mnie   

w czasie tych spotkań to wrażenie, jak bardzo Pan Balcerkowski był zainteresowany  

i zorientowany w  bieżących sprawach Prudnika.  

Na zawsze zachował Prudnik w swoim sercu – Cześć Jego pamięci. 

2. Z 11/12 stycznia 2023 roku w godzinach nocnych doszło do pożaru kamienicy przy ulicy 

Batorego 3. W budynku mieścił się lokal użytkowy – gastronomiczny i 2 mieszkania. Budynek 

stanowi własność  Gminy Prudnik i jest w użytkowaniu Zakładu Usług Komunalnych.  

W pożarze nie ucierpiał żaden z mieszkańców i użytkowników lokali. Straty materialne są 

bardzo duże, gdyż praktycznie całkowicie spłonął lokal użytkowy. Nadpalony został strop 

pomiędzy parterem, a pierwszym piętrem, w mieszkaniu nadpalona została część podłóg oraz 

przydymione zostały ściany. Zniszczeniu uległa również stolarka okienna  

w budynku i jego elewacja. Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego zobowiązał nas do 

sporządzenia ekspertyzy konstrukcji budynków w tym stropów i nadproży. Jedna rodzina 

została ewakuowana z budynku obecnie zamieszkuje u rodziny w najbliższym czasie zostanie 
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jej udostępnione mieszkanie przy ulicy Wiejskiej. Budynek jest ubezpieczony dokonano 

zgłoszenia szkody. W sprawie pożaru czynności wyjaśniające prowadzi Policja.  

3. Zgodnie z uchwałą  nr LXIX/1108/2022 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 listopada 

2022r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa 

Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę 

dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec w dniu 14.01.2023  

w godz. 10 – 15 odbyły się konsultacje w sołectwie Dębowiec tj. miejscowości Dębowiec  

i Wieszczyna. Konsultacje przeprowadziła Komisja w skład, której weszli pracownicy Urzędu 

Miejskiego. Każdy z mieszkańców mógł oddać głos do urny, a jej otwarcie i przeliczenie 

głosów odbyło się z udziałem przedstawicielki Sołectwa – Sołtys wsi Dębowiec- Pani Beaty 

Halerz. 

Przedstawiam wyniki przeprowadzonych konsultacji:  

Liczba osób biorących udział w konsultacjach w Dębowcu -33 i Wieszczynie -14, łącznie – 47. 

a) liczba oddanych głosów ważnych - 47 

b) liczba głosów wstrzymujących się - 0 

c) liczba oddanych głosów nieważnych - 0 

Ustalono następujące wyniki konsultacji: 

Na pytanie „ Czy jesteś za zmianą rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę 

dla miejscowości Wieszczyna” 

- odpowiedzi „tak” udzieliło - 46 osób 

- odpowiedzi „nie” udzieliła - 1 osoba  

W wyniku konsultacji zwykłą większością głosów ustalono zmianę rodzaju miejscowości  

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

sołectwa Dębowiec. Z konsultacji sporządzono protokół. Stosowny wniosek zostanie 

przedstawiony Radzie i przesłany zostanie do właściwego w sprawie Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji.  

4. Przypomnę, że Gmina Prudnik prowadzi nadal  sprzedaż  węgla w ramach zakupu 

preferencyjnego w celu zaspokojenia potrzeb własnych gospodarstw domowych znajdujących 

się na terenie Gminy Prudnik z pomocą spółki – Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik Spółka 

z  o.o. zgodnie z przepisami art. 5 ust. 5 pkt 3 w zw. z art. 5 ust. 8 ustawy z dnia 27 października 

2022 r. o zakupie preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych. W ramach tego 

zadania Spółka udostępnia gminie plac węglowy oraz zajmuje się załadunkiem i ważeniem 

węgla. Gmina ponosi koszty finansowe tych usług. Pozostałe kwestie w tym fakturowanie  

i wydawanie węgla prowadzą pracownicy Urzędu Miejskiego. Uważam, że podjęliśmy 

prawidłową decyzję co do sposobu organizacji sprzedaży węgla, gdyż z moich obserwacji 

wynika, że proces ten przebiega bardzo płynnie bez kolejek i co najważniejsze przy stałym 

dostępie do sprzedawanego paliwa. 

Dane z dnia wczorajszego wskazują, że  mieszkańcy naszej gminy złożyli łącznie 1464 wnioski 

o preferencyjny zakup węgla na 2127 ton, z czego: 

- w 2022r. złożono 984 wnioski na 1282 tony węgla, 

- w 2023r. (do 25.01.2023r.) złożono 480 wniosków na 845 ton węgla.  

Obecnie, z uwagi na ograniczone dostawy węgla otrzymywane od Spółki PGG w 2022r.  (oferta 

gwarantowała  621 t węgla) w dalszym ciągu realizowane są wnioski złożone w ubiegłym roku. 

Do dnia wczorajszego  zrealizowano 554 wnioski wydając 780 t węgla (orzech-403,45 t, 

ekogroszek-174,5t, kostka-96,49t, groszek-105t). Oferta spółki na rok 2023 to 2052 t. 

5. Zgodnie z zapisami programu wieloletniego „Senior+” na lata 2021-2025 edycja 2022  

w dniu 30 grudnia br Gmina Prudnik złożyła dokumentacją konkursową aplikując tym samym 

o środki w ramach drugiego modułu „SENIOR+” w którym środki przeznaczone są na wsparcie 

funkcjonowania już istniejących placówek – w naszym przypadku Klubu Senior+ 

prowadzącym swoją działalność od grudnia 2018 r. w budynku przy ul. Traugutta 10. 
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Zgodnie z możliwościami programu aplikacja Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym 

obejmować będzie współfinansowanie głównie zadań mających na celu aktywizację 

beneficjentów tj osób korzystających z usług oferowanych przez Klub Senior+ takich jak 

pokrycie kosztów m.in.: biletów wstępu do kina, teatru, przejazdy do placówek kulturalno- 

oświatowych, zakup środków czystości, materiałów biurowych, papierniczych do zajęć 

artystycznych, plastycznych, opłaty za internet, wszystkie media oraz opłaty za wywóz 

nieczystości stałych. 

Gmina Prudnik wnioskuje o maksymalną – dopuszczalną programem- wysokość 

dofinansowania całości kosztów będących przedmiotem projektu, dotację w kwocie 48 000,00 

zł. Rozstrzygnięcie konkursu i podjęcie decyzji o wyborze zadań które otrzymają 

dofinansowanie spodziewane jest do końca m-ca marca br.   

6. W dniu 5 stycznia br Gmina Prudnik złożyła do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Opolskiego projekt pt „Przebudowa drogi w Wieszczynie, obręb Dębowiec”, który aplikuje  

o dofinansowanie w ramach ogłoszonego konkursu o przyznanie pomocy na operacje typu 

„Budowa lub modernizacja dróg lokalnych” w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji 

związanych z tworzeniem , ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej 

infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego 

Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

Złożony projekt swoim zakresem rzeczowym obejmuje skomunikowanie wewnętrznej części 

miejscowości Wieszczyna (przy której zlokalizowany jest m.in. obiekt dzierżawionego obiektu 

schroniska) z drogą powiatową 1616 O relacji Prudnik – Pokrzywna poprzez przebudowę 391 

mb drogi, która w chwili obecnej posiada status drogi wewnętrznej. 

Całkowity koszt projektu, którego realizację zaplanowano w formule „zaprojektuj i wybuduj” 

opiewa na wartość 817 741,40 zł a Gmina Prudnik aplikuje o jego dofinansowanie kwotą 

520 328,00 zł to jest w – maksymalnej dopuszczalnej programem - wysokości 63,63% wartości 

kosztów kwalifikowalnych projektu. 

Decyzji Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego zawierającej wykaz projektów, 

które uzyskały dofinansowanie spodziewamy się na przełomie II i III kwartału roku 2023. 

7. Informuje, że zgodnie z planem  budżetu gminy przeprowadzono następujące procedury 

przetargowe: 

1) Podpisano umowę na kompleksową obsługę budżetu Gminy Prudnik i jej jednostek 

organizacyjnych z Bankiem Spółdzielczym w Prudniku, ul. Kościuszki 12, 48-200 Prudnik. 

2) Podpisano umowę na usługę serwisu sieci i urządzeń oświetlenia drogowego będącego 

własnością Tauron Nowe Technologie S.A. na terenie Gminy Prudnik z Tauron Nowe 

Technologie S.A., Pl. Powstańców Śląskich 20, 53-314 Wrocław. Wartość umowy w okresie 

36 miesięcy wynosi 907 381,11 zł. 

3) Ogłoszono przetarg na „Przebudowę z rozbudową budynku przy ul. Tkackiej w Prudniku”. 

Termin składania ofert do 01.02.2023 r. 

8. 17 stycznia w siedzibie Muzeum w Nysie odbyło się spotkanie, dotyczące budowy nowego 

hospicjum w Nysie. Od prawie 30 lat istniejące hospicjum obsługuje mieszkańców powiatu 

nyskiego i prudnickiego. Jak ważna jest to placówka, wiedzą te rodziny których bliscy z niej 

korzystali.  Przedstawiony został zakres i szacowane koszty planowanego nowego obiektu.  

W spotkaniu wzięli udział posłowie Violetta Porowska, Rajmund Miller, przedstawiciel 

wojewody opolskiego, przedstawiciel marszałka województwa Daniel Palimąka, 

przedstawiciele "Hospicjum Św. Arnolda Janssena w Nysie" oraz samorządowcy z obu 

powiatów. Przedstawiono różne warianty finansowania, a wszyscy obecni wyrazili poparcie dla 

pomysłu budowy nowej placówki. Podziękowałem w waszym i swoim imieniu za udzielane 

wsparcie mieszkańcom naszej gminy, którzy w ostatniej drodze swojego życia znaleźli się pod 

opieką hospicjum prowadzonego przez Stowarzyszenie AUXILIUM. 

9. 20 stycznia wspólnie z Członkiem Zarządu Województwa Opolskiego Antonim Konopką 
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oraz Sołtys Łąki Prudnickiej Grażyną Dancewicz dokonaliśmy oficjalnego oddania do użytku 

ulicy Nowej. Droga ta stanowi znaczne ułatwienie dla mieszkańców Łąki Prudnickiej. Jest to 

droga, na którą lokalna społeczność czekała wiele lat. W ramach prac wykonano wymianę 

nawierzchni, kanalizacji deszczowej oraz oświetlenia ulicznego. Projekt warty jest ponad pół 

miliona, z czego jako Gmina uzyskaliśmy dofinansowanie w kwocie ponad 318 tys. zł.  

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, co stanowi 63,63% kosztów. 

10. 28 grudnia dobiegła końca 25. edycja rozgrywek „Prudnickiej NBA”, czyli amatorskiej ligi 

koszykówki. Ubiegłoroczna edycja była realizowana jako jeden z elementów  projektu „Polsko-

Czeska liga koszykówki” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach programu INTERREG V-A Republika Czeska – Polska oraz ze 

środków budżetu państwa „Przekraczamy granice”. 

Otrzymane za pośrednictwem Euroregionu Pradziad wsparcie finansowe pozwoliło między 

innymi na zakup i montaż na drugim sektorze hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku 

nowych koszów na konstrukcji podwieszanej. Oprócz tego udało się zakupić 10 

profesjonalnych piłek Molten oraz 2 przenośne zestawy do udzielania pierwszej pomocy. 

Uzyskane środki pozwoliły również na zakup nagród oraz zapewnienie obsługi sędziowskiej  

i medycznej na odpowiednim poziomie.  

Serdecznie dziękujemy wszystkim, którzy dołożyli swoją „cegiełkę” do organizacji tej 

jubileuszowej edycji „Prudnickiej NBA”, w tym także naszym południowym sąsiadom  

z Jesenika.  

Gratulujemy wszystkim drużynom i uczestnikom. Stworzyliście wiele ciekawych widowisk. 

Szczególne gratulacje dla drużyn, które „zameldowały się” na podium, czyli  

- MILMAX,  

- Policja Prudnik 

- WYJADACZE  

Jarosław Szóstka - wiceburmistrz Prudnika wraz z Małgorzatą Halek - dyrektor ASiP oficjalnie 

zakończyli rozgrywki 25. edycji rozgrywek „Prudnickiej NBA”. 

Cieszymy się, że po 2-letniej przerwie spowodowanej pandemią udało się „reanimować” te 

rozgrywki.11. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku po raz kolejny zrealizowała autorski 

projekt pod nazwą „Prudnik to My!”. Wydany został kalendarz na rok 2023, w którym 

pierwszoplanowe role odgrywają mieszkańcy Gminy Prudnik, przedstawieni w szczególny 

sposób. 

Klimat miejsca tworzą ludzie, dlatego w kalendarzu sportretowane zostały różne grupy  

i środowiska - od najmłodszych po seniorów - jakie tworzą społeczność naszej małej ojczyzny. 

Podstawą do jego stworzenia stały się profesjonalne fotografie, autorstwa prudniczanki - 

Elżbiety Szymańskiej-Gulowaty, wykonane w roku 2022 podczas różnych gminnych imprez. 

Niepowtarzalne prace ukazują prudniczan jako radosne, a przede wszystkim ponadprzeciętne 

osobowości, ludzi posiadających różnorodne pasje i zaangażowanych w rozmaite rodzaje 

aktywności.  

Na kartach prudnickiego kalendarzu na rok 2023 znalazły się grupowe zdjęcia: 

- pracowników Nadleśnictwa Prudnik, 

- młodych zawodników taekwon-Do wraz z trenerem Rafałem Wilkiem, 

- uczestników zawodów Nordic Walking, 

- uczestników warsztatów plastycznych odbywających się w Prudnickim Ośrodku Kultury, 

- strażaków Ochotniczej Straży Pożarnej w Łące Prudnickiej, 

- uczestników Holi Święta Kolorów, 

- widzów i wykonawcy Jazz Festiwalu, 

- uczestników Pikniku na Zakończenie Wakacji, 

- młodych zawodników Parady Rowerowej, która rozpoczęła Memoriał im. Stanisława 

Szozdy, 
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- prudnickich zawodników II Półmaratonu Górskiego, 

- przedszkolaków z Przedszkola nr 6 w Prudniku 

- mieszkańców podczas Jarmarku Bożonarodzeniowego w Prudniku.  

Kalendarze zostały rozprowadzone wśród mieszkańców Prudnika. 

12. 5 stycznia 2022 r., na hali sportowej przy ul. Łuczniczej w Prudniku odbył się miejsko-

gminny etap zawodów w dyscyplinie „Gry i zabawy” rozgrywany w ramach Igrzysk Dzieci. 

Do rywalizacji wśród dziewcząt przystąpiły 4 szkoły:  

- Zespół Szkolno-Przedszkolny w Rudziczce,  

- Zespół Szkół w Prudniku (Szkoła Podstawowa Nr 4),  

- Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 1 w Prudniku, 

- Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 3 w Prudniku.  

Zarówno wśród dziewcząt, jak i chłopców rywalizację zdominowali uczniowie „Jedynki” i to 

oni reprezentowali Gminę Prudnik na zawodach szczebla powiatowego, które odbyły się 12 

stycznia w Białej. Uczniowie ci przeszli przez rozgrywki powiatowe i półfinał wojewódzki. 

Miło mi poinformować, że nasza drużyna żeńska prowadzona przez Jarosława Szwadowskiego 

zajęła w nim drugie miejsce i tym samym awansowała do Finału Wojewódzkiego, który 

odbędzie 8 lutego w Krapkowicach. Drużyna chłopców z opiekunem Tomaszem Michalakiem 

zajęła co prawda 4. miejsce, ale im również należą się gratulacje za przebrnięcie etapu 

gminnego i powiatowego oraz ambitną postawę na Półfinale. Trzymam kciuki za dziewczęta i 

życzę powodzenia w Finale. 

13. Startuje kolejna edycja "Biegu Policz się z Cukrzycą". W tym roku powracamy do 

tradycyjnej wersji biegu. Przypomnę, że w ubiegłym roku, jak i w poprzedzającym go, bieg 

odbywał się wirtualnie. 

Impreza towarzyszy 31. Finałowi Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Zachęcamy do 

udziału w wydarzeniu, a tym samym do promowania zdrowego i aktywnego stylu życia, a przy 

tym wsparcia inicjatywy. Startujemy w najbliższą niedzielę, 29 stycznia o godzinie 12:00 spod 

altany w Parku Miejskim. Zgodnie z Regulaminem, do pokonania są 3 pętle wokół parku, co 

daje ok. 5 km. Po biegu zapraszamy na ciepły posiłek regeneracyjny oraz ognisko. Pomagając 

będziemy się dobrze bawić. Na stronie internetowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

można zapoznać się z Regulaminem biegu oraz pobrać kartę zgłoszeniową. Kartę należy 

dostarczyć do jutra do siedziby ASiP lub przed samym biegiem, do punktu Organizatora. 

14. W przyszłym miesiącu w naszym województwie zaplanowane są ferie zimowe. W tym 

czasie dzieci z reguły mają mniej obowiązków i więcej wolnego czasu. Dlatego w trosce  

o wszechstronny rozwój najmłodszych, Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, wraz z innymi 

jednostkami, zaprasza wszystkich do wspólnego spędzania czasu w sposób bezpieczny  

i aktywny. W godzinach od 9:00 – 13:00 ha halach sportowych odbędą się zajęcia dedykowane 

dla różnych grup wiekowych m.in. zajęcia z tenisa stołowego, gry i zabawy ruchowe, zajęcia 

lekkoatletyczne, tor rolkowy, frisbee – latające dyski, turniej szachowy, warsztaty łucznicze, 

tor rolkowy, turnieje gier zespołowych – koszykówki 3x3 oraz piłki nożnej, a także uwielbiane 

od lat „Papierzaki”, czyli konkurs modeli latających z papieru. Przez okres ferii zimowych 

wstęp na basen Sójka dla dzieci z terenu gminy wyniesie 2 zł. Dodatkowo jedną z atrakcji 

obiektu w okresie ferii będzie dmuchany tor przeszkód. Na zakończenie ferii odbędą się zawody 

w jego pokonywaniu. 

Serdecznie zapraszamy wszystkich uczniów i ich rodziców do udziału w zajęciach, które dla 

Was przygotowaliśmy. Pełny program dostępny na stronie Gminy Prudnik oraz jednostek 

gminnych. 

15. Miło mi poinformować, że  Półfinał Wojewódzki w Koszykówce 3x3 Chłopców 

rozgrywany w Kompleksie Sportowym „Sójka” w Prudniku, wygrała reprezentacja Szkoły 

Podstawowej Nr 4 w Prudniku. W ostatecznym meczu pokonali oni swoich rówieśników  

z Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 2 w Opolu. Podium uzupełniła Szkoła Podstawowa  
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z Grodźca i te trzy zespoły uzyskały awans do Finału Wojewódzkiego. Zwycięzcy na co dzień 

reprezentują barwy MKS Smyk Prudnik. Gratulacje dla zawodników oraz ich opiekuna – Pana 

Dariusza Lisa, a także trenerów prowadzących ich w klubie. 

16. W Półfinale Wojewódzkim w Koszykówce Chłopców w ramach rozgrywek Licealiady 

prowadzonej przez SZS Opolskie również najsilniejsi okazali się „gospodarze” z Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 w Prudniku. W pokonanym polu pozostawili rówieśników z Liceum 

Ogólnokształcącego w Opolu, Zespołu Szkół w Ozimku  oraz Liceum Ogólnokształcące  

w Nysie. Trzon zespołu na co dzień reprezentuje barwy MKS Smyk Prudnik. Gratulacje dla 

zawodników oraz ich opiekunów: Bartosza Trytka i Tomasza Włodowskiego. Dobre wieści 

napłynęły również z drugiego Półfinału Wojewódzkiego rozgrywanego w Strzelcach 

Opolskich. Tam zwyciężyli koszykarze reprezentujący Centrum Kształcenia Zawodowego   

i Ustawicznego w Prudniku. Tym samym Prudnik będzie miał dwóch reprezentantów w Finale 

Wojewódzkim, którego gospodarzem w lutym będzie I LO. 

17. Chciałbym bardzo podziękować za przekazane na moje ręce życzenia świąteczne od 

mieszkańców naszego miasta, a także szeregu instytucji i urzędów. Mam nadzieję, że nowy 

2023 rok będzie rokiem, w którym nastanie pokój, którego tak bardzo potrzebują mieszkający 

w naszej gminie Obywatele Ukrainy.  

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do 

przestawionego sprawozdania? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Paweł Licznar 

- zgodnie z pkt. 2 transkrypcji. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych  

w okresie od 19 grudnia 2022 r. do 25 stycznia 2023 r. 

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1.W dniu 20 grudnia 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXX sesji Rady w dniu 20 grudnia 2022 r. oraz w dniu 11.01.2023 

uchwały podjęte na LXXI nadzwyczajnej sesji w dniu 10 stycznia 2023 r. celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na LXX sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

3. 30 XII 2022 r. wraz z wiceprzewodniczącym rady Edwardem Mazurem i przewodniczącym 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Jackiem Urbańskim wzięłam udział w 

promocji broszury  - publikacji pt. „Prudnik: jedno miasto – trzy wyznania” autorstwa 

Marcina Husaka, Sebastiana Mikulca i Janusza Stolarczyka z Muzeum Ziemi Prudnickiej w 

Centrum Tradycji Tkackich. 

4. 20 I 2023 r w otwarciu nowej drogi w Łące Prudnickiej wziął udział wiceprzewodniczący 

rady Edward Mazur. 

5. 23 I 2023 r wraz z wiceprzewodniczącym rady Edwardem Mazurem wzięłam udział we 

wspólnym kolędowaniu uczestnikami  Warsztatów Terapii Zajęciowej w Prudniku oraz 

Scholą Ichtis z Prudnika w Kościele pw. Św. Ap. Piotra i Pawła w Prudniku. 
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4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 101/2022 interpelacje radnego Pawła Licznara w sprawie wykonania raportu z morfologii 

wywozu śmieci 

2) 103/2022 interpelacje radnej Katarzyny Rożek w sprawie stworzenia pomnika/grobu 

Dziecka Utraconego 

3) 104/2022 interpelacje radnego Tomasza Wisły w sprawie przebudowy skrzyżowania ul. 

Prężyńskiej z obwodnicą na rondo 

4) 105/2022 interpelacje radnego Arkadiusza Zaczyńskiego w sprawie ustalenia 

pierwszeństwa przejazdu w ciągu ul Kościuszki DK 40 w Prudniku na wysokości 

skrzyżowania z ul. Klasztorną 

5) 106/2022 interpelacje radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie trudności oraz kosztów 

związanych z wyłączaniem starych lamp ulicznych 

6) 1/2023 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie uruchomienia kursu 

komunikacji miejskiej na ul. Meblarską 

7) 2/2023 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie wymiany instalacji centralnego 

ogrzewania w budynku Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Wsi Łąka 

Prudnicka Złoty Potok. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych chciałby się odnieść do udzielonych 

odpowiedzi? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Bochenek 

(zgodnie z pkt. 4 transkrypcji) 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmił, że interpelacje można składać pisemnie do 

Biura Rady. Zapytała czy ktoś chciałby przedstawić interpelację? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

(zgodnie z pkt. 5 transkrypcji) 

 

 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. 

Przewodnicząca Rady przywitała obecną na sesji Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i 

wychowania Marię Strońską.  

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 
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Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu/  

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1241) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1241).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1126/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 4/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1241 a) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1241 a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1127/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa została podjęta. 
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/uchwała stanowi załącznik nr 5/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk 

nr 1242) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1242).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1128/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 6/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1243) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

1243).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1129/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 7/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 
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1244) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1244).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1130/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i 

ustanowienia służebności gruntowej (druk nr 1245) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i ustanowienia 

służebności gruntowej (druk nr 1245).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1131/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i 

ustanowienia służebności gruntowej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i 

ustanowienia służebności gruntowej (druk nr 1246) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i ustanowienia 

służebności gruntowej (druk nr 1246).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1132/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej i 

ustanowienia służebności gruntowej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1247) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1247).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1133/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1248) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1248).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1134/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej (druk nr 

1249) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej (druk nr 

1249).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1135/2023 w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości zabudowanej 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

1250) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości niezabudowanej (druk nr 

1250).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1136/2023 w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości niezabudowanej 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1251).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1137/2023 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1252).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1138/2023 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1253) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 



17 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1253).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1139/2023 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1254) – uchwała zdjęta z porządku 

obrad. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku 

(druk nr 1255) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Prudniku 

(1255).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1140/2023 w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019 -2023 (druk nr 1256) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019 -2023 (druk nr 1256).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1141/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 -2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 

2023 (druk nr 1257) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 

2023 (druk nr 1257).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1142/2023 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
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żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019 – 2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj Seniora 

w Prudniku” na rok 2023 r. (druk nr 1257 a) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj Seniora 

w Prudniku” na rok 2023 r. (druk nr 1257 a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1143/2023 w sprawie Lokalnego programu osłonowego „Wspieraj 

Seniora w Prudniku” na rok 2023 r. została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie (druk nr 1258) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

w Prudniku z filią w Wieszczynie (druk nr 1258).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1144/2023 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku z filią w Wieszczynie została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 
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6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie 

Prudnik (druk nr 1259) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie 

Prudnik (druk nr 1259).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1145/2023 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

w Gminie Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

7) Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

(druk nr 1260) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Pytanie dotyczące uchwały zadał radny Zygmunt Trojniak. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak – zgodnie z pkt. 9, ppkt. 7 

transkrypcji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk 

nr 1260).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1146/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 

1261) 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 

1261) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1147/2023 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku  została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 1262) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 1262) - plan pracy zostanie przedstawiony na komisjach przez 

Przewodniczących.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nr LXXII/1148/2023 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1263) 

Przewodnicząca rady odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunt Bochenek odczytał 

uzasadnienie do projektu uchwały.  

W dyskusji wzięli udział: 
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- Zygmunt Trojniak 

- Alicja Isalska 

- Jacek Urbański  

- Grzegorz Zawiślak  

- Katarzyna Żurawiecka Kaszoid – Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

- Andrzej Gajewski 

- zgodnie z pkt. 9, ppkt. 10 transkrypcji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1263).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Uchwała nr LXXII/1149/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał: 

-  uchwałę nr 651/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 

16 stycznia 2023 roku, w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy 

Prudnik. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

- uchwała nr 676/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu z 16 stycznia 2023 w sprawie opinii o możliwość 

sfinansowania deficytu określanego w uchwale budżetowej Prudnik 

na 2023 rok 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

W dalszej dyskusji udział wzięli: 

- Edward Mróz 

- Wioleta Zator 

- Alicja Isalska 

- Paweł Licznar 

- Zygmunt Trojniak 

- Zbigniew Kosiński 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

- Jacek Urbański 

- Tomasz Wisła. 

 

Radny Tomasz Wisła złożył  wniosek – zgodnie z pkt. 10 transkrypcji.  

Przewodnicząca poddała wniosek po glosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek radnego Tomasza Wisły o przebudowę skrzyżowania ul. Prężyńskiej z drogą 

krajową w nr 41 w Prudniku na formę ronda. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 
 Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


